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§ 1 Föreningsstämman öppnades av Jan Porjé varefter närvaro-

förteckning upprättades, bil 1. 

 

§ 2 Till ordförande för stämman valdes Jan Porjé. 

 

§ 3 Till sekreterare valdes Anita Thune och till justeringsman jämte  

 ordförande valdes Urban Lundevi. 

 

§ 4 Stämman förklarades kallad i behörig ordning. 

 

§ 5 Anita föredrog styrelsens årsredovisning.    

 

§ 6 Anita föredrog revisorns berättelse. 

 

§ 7 Stämman fastställde balansräkningen för 2016. 

 

§ 8 Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksam- 

 hetsåret. 

 

§ 9 Stämman antog styrelsens förslag att balanserad förlust överföres i 

ny räkning.   

 

§ 10 Styrelsen har inte väckt anspråk om arvoden. Stämman beslutade 

att inga styrelsearvoden betalas ut och att revisorn ersätts enligt 

 räkning. Vid arbetsresor till Myrflodammen betalas milersättning 

enligt statliga normer ut. 

 

§ 11  Stämman önskade att ordinarie ledamöter skall väljas på 2 år och 

gå om lott, men enligt stadgarna skall alla väljas på ett år. 

 

Till styrelse och suppleant valdes 

  

 Jan Porjé  ord ledamot  omval 

 Lars Arrfors  ord ledamot  omval 

  Anita Thune  ord ledamot  omval 

Anders Dalin  suppleant  omval 

Susanna Pers  suppleant  nyval 



 

 

§ 12 Revisor och revisorssuppleant valdes enl följande: 

 

 Anders Hassis revisor  omval 

 Martin Råman revisorssuppleant omval 

 

§ 13 Nya stadgarna antogs enhälligt av föreningsstämman. 

 

§ 14 Vid omröstningen av förstugudörrar sade föreningsstämman ett 

nej generellt, men godkände att man sätter dit dörrar om det görs 

professionellt och med samma utseende som på nr 5.  

 

§ 15 Övriga frågor: 

 Utbyggnad av förråd diskuterades. Beslutades att Stefan 

Johansson i nr 5 gör ett förslag med en prisbild. 

  

 Anita påminde om att man inte får parkera skotrar på framsidan då 

det hindrar snöröjningen. Platser finns nedanför slalombacken. 

 

 Jan informerade om vad som hänt när det gäller fibernät i vårt 

område. Han återkommer när han vet mer om priser m.m. 

 

 

§ 16 Ordförande avslutade stämman och tackade dem som deltagit. 

 

 Protokollet mailas ut till medlemmarna samt läggs ut på Brf 

Korpens hemsida. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Anita Thune 

 

Justeras 

 

 

 

 

Jan Porjé   Urban Lundevi 

 


